
Protokół nr 2/2019

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 22.05.2019.

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY                                     

1. Powitanie   gości.   Sprawdzenie   listy   obecności.   Stwierdzenie   quorum.

Przyjęcie porządku obrad.

2. Głosowanie  nad  przyjęciem  protokołu  z  posiedzenia  RO  Podjuchy  z  dnia

15.05.2019.

3. Ślubowanie radnej Jadwigi Biźni.

4. Uchwała   dzierżawy   działki   położonej   przy   ulicy   Berka   Joselewicza  w

Podjuchach.

5. Uchwała doprecyzowująca rozdział środków na imprezy w Podjuchach.

6. Uchwała   o   ograniczeniu   odstępstw   w   transporcie   kołowym

wielkotonażowym w ciągu ulic Smocza ‐ Krzemienna.

7. Przygotowanie do otwarcia Parku Wolności, Podjuszańskiego Dnia Dziecka.

Kwestie   programowe.   Omówienie   zakresu   obowiązków   i

odpowiedzialności.

8. Wsparcie przygotowań do Jarmarku Piotra i Pawła w Podjuchach.

9. Harmonogram dyżurów i posiedzeń.

10.Sprawy bieżące.

11.Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców.

12.Wolne wnioski i postulaty. 

Ad. 1.

Stwierdzenie quorum. Powitanie gości. Przyjęcie powyższego porządku obrad.

Ad. 2.

Dyskusja   nad   poprawką   zgłoszoną   do   protokołu   przez   Dominika   Janasa.

Głosowanie nad poprawką: 

,,za’’ – 14 osób

,,przeciw’’ – 0 osób

,,wstrzymuję’’ – 0 osób.



Przyjęto protokół nr 1/2019 z poprawką, głosowanie:

,,za’’ – 14 osób

,,przeciw’’ – 0 osób

,,wstrzymuję’’ – 0 osób.

Ad. 3.

Przyjęto ślubowanie radnej Jadwigi Biźni. Wręczono dokumenty potwierdzające

wybór na radnego Rady Osiedla Podjuchy.

Ad. 4.

Przewodniczący  zaproponował  zmianę w  porządku  obrad,  w  celu  wysłuchania

przybyłych mieszkańców. W tym miejscu cztery mieszkanki Podjuch podzieliły się

swoimi   obawami   odnośnie   inicjatywy   pojedynczej   obywatelki   Podjuch

zmierzającej   do   zamknięcia   linii   85.   Przewodniczący   potwierdził   sygnały

docierające   do   RO   Podjuchy   o   takiej   inicjatywie.   Podziękował   przybyłym

mieszkankom za zaangażowanie. Jednocześnie podkreślił, iż w tej sprawie Rada

Osiedla  Podjuchy  będzie   się   kierowała   interesem   zbiorowym  mieszkańców   i

będzie   zabiegała   o   utrzymanie   wypracowanego   standardu   w   transporcie

publicznym. 

Ad. 4.

Przedłożono   projekt  Uchwały   nr   4/19   RO   Podjuchy   z   dnia   22  maja   2019,

wyrażającej stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie dzierżawy fragmentu

nieruchomości położonej przy ulicy Berka Joselewicza w Szczecinie. 

Rada  Osiedla  Podjuchy  pozytywnie  opiniuje  wniosek  o  dzierżawę   fragmentu

działki nr 13 obręb   4114 o powierzchni 35 mkw. z przeznaczeniem pod zieleń i

trawę.

Głosowało 15 osób:

,,za’’ – 15 osób

,,przeciw’’ – 0 osób

,,wstrzymuję’’ – 0 osób



UZASADNIENIE:   Wniosek   ma   charakter   adekwatny   do   dotychczasowego

wykorzystania terenu. 

Ad. 5.

Skarbnik   Zarządu   Mirosława   Roźmiej   przedstawiła   proponowany   schemat

podziału środków finansowych na poszczególne imprezy osiedlowe. Omówiono

wcześniejsze  wydatki.  W   formie   projektu  Uchwały   nr   5/19   doprecyzowano

rozdział środków na imprezy sygnowane marką Podjuchy w roku 2019.

Rada  Osiedla   Podjuchy  w   obszarze   imprezy   zadecydowała   o   następującym

podziale środków w roku 2019:

1)   Podjuszański  Dzień  Dziecka   (powiązanie   z   otwarciem   Parku  Wolności  w

Podjuchach) ‐ 2000 PLN

2) Jarmark Piotra i Pawła 2019 ‐ 5000 PLN

3) Podjuszańskie Harce 2019 ‐ 6998 PLN

Głosowało 15 osób:

,,za’’ – 15 osób

,,przeciw’’ – 0 osób

,,wstrzymuję’’ – 0 osób

UZASADNIENIE:  Wymienione   imprezy   to   uznane,   sztandarowe,   wieloletnie

projekty   integrujące  społeczność mieszkańców  osiedla  Podjuchy   i  Prawobrzeża

Miasta Szczecin.  Z  uwagi na  założoną skalę, poważny społeczny  rezonans Rada

Osiedla Podjuchy nadaje im priorytetowy charakter.

Ad. 6.

Przewodniczący  przedłożył  projekt  Uchwały  nr  6/19  dotyczący  wprowadzenia

ograniczeń   w   zakresie   wydawanych   odstępstw   w   transporcie   kołowym

wielkotonażowym w ciągu ulic Smocza ‐ Krzemienna. Treść uchwały:



Rada   Osiedla   Podjuchy   wnosi   o   jednoznaczne   ograniczenie   wydawanych

odstępstw  w   transporcie   kołowym  wielkotonażowym  w   ciągu   ulic   Smocza‐

Krzemienna.

Głosowało 15 osób:

,,za’’ – 15 osób

,,przeciw’’ – 0 osób

,,wstrzymuję’’ – 0 osób

UZASADNIENIE:  Wniosek  zmierza  ku  przywróceniu  właściwej  rangi  odstępstwa

na   przejazd   pojazdami   o   zwiększonym   tonażu.  W   obszarze   ulic   Smoczej   i

Krzemiennej   odstępstwa  mają   charakter  wieloletni   i   stały.   Stały   się   regułą,

zamiast pełnić funkcję i mieć zastosowanie do sytuacji nadzwyczajnych. Wniosek

silnie  podbudowany   jest  skargami  mieszkańców  wyrażanymi  podczas  dyżurów,

zebrań  i  posiedzeń.  Ponadto  stanem  technicznym  obu  dróg,  który  dodatkowo

potęguje uciążliwości związane  z  przejazdem  ciężarówek.  Nie  bez  znaczenia  są

także   geometryczne   przewężenia   jezdni   związane   z   parkowaniem   pojazdów

osobowych i utrudniające proces mijania użytkowników drogi.

Ad. 7. 

Pytanie gościa odnośnie otwarcia Parku Wolności. Odpowiedź przewodniczącego

–  planowane  otwarcie  w  piątek,  gdy   zostaną  usunięte  ostatnie  usterki  oraz

uzyskamy pozwolenie na użytkowanie obiektu. Uwaga na temat zakorzenienia się

trawy  –   im  dłuższej  park  zamknięty,  tym   lepiej  zakorzeniona  trawa.  Nacisk  na

otwarcie parku przed Dniem Dziecka  by mieszkańcy  mogli poznać rozkład oraz

atrakcje   miejsca.   Rozdzielenie   obowiązków   między   radnymi.   Omówienie

planowanego   ramowego   przebiegu   imprezy.   Dyskusja   radnych.   Przyjęcie

programu wydarzenia oraz zadań.

Ad. 8.

Przedstawienie przez przewodniczącego wstępnego programu Jarmarku Piotra i

Pawła 2019. 

Ad. 9.

Przedstawienie   przez   Wiceprzewodniczącego   Jarosława   Warchoła

harmonogramu dyżurów i posiedzeń do końca bieżącego roku.



Ad. 10.

Omówienie przez Bartosza Startka oraz Dominika Janasa kwestii garaży przy ul.

Białej.

Omówienie   sprawy   ewentualnej   pomocy   dla  mieszkańców   (czwórki   dzieci)

poszkodowanych w wypadku komunikacyjnym. 
 

Protokołowała Paulina Wolińska 


